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Vážená/vážený vp,  

 

a) ministerstvo financí umožnilo místním samosprávám upravit výši koeficientu daně z 

nemovitosti a naše zastupitelstvo této možnosti využilo (jistě víte, že ne v plné míře)  

 

b) osobně jsem byl zastáncem maximálního možného navýšení, ale pro svůj návrh jsem 

nezískal dostatečnou podporu. Na veřejném zasedání zastupitelstva jsem to zdůvodnil 

zhruba tak, že nám - současné samosprávě města - ministerstvo nabízí mimořádnou možnost 

navýšit příjmovou část rozpočtu, zároveň jsem uvedl, že v takovém případě předpokládám 

mnohem větší zájem občanů o způsoby nakládání s rozpočtovými prostředky. Takto také 

rozumím Vašim dotazům a spekulacím  

 

c) daň všichni platíme podle velikosti našeho nemovitého majetku, zcela bez ohledu na jiné 

majetkové složky či momentální sociální situaci - to přece nemůže být důvod, proč bychom 

měli stavět lidi proti sobě (viz barák versus byteček)  

 

d) toto vše se událo v době, kdy finanční krize byla jen mlhavým náznakem dnešní 

skutečnosti - tento Váš argument je tedy zcela chybný  

 

Škoda, že jste se nepodepsala/nepodepsal.  

 

Přeji vše dobré - Franc 


